
                                                       Zápisnica č.1 / 2023  

 

                         zo zasadnutia Komisie životného prostredia a športu 

                         pri OZ Ochodnica 

 

 

Dátum konania zasadnutia: 24.1.2023 

Miesto konania zasadnutia: Zasadacia miestnosť OÚ Ochodnica 

Prítomní:  

Lukáš Turčák 

Mgr. Zuzana Škorvanková 

Juraj Krupka 

 

1. Otvorenie 

 

  Zasadnutie otvoril predseda komisie p. Lukáš Turčák, ktorý privítal členov komisie 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Za zapisovateľa zápisnice určil p. Škorvankovú a za 

overovateľa p. J. Krupku. 

 

Za- 3,              proti- 0,               zdržal sa- 0. 

   

2. Rokovací poriadok komisie 

  

Predseda komisie oboznámil členov s informáciou o príprave Rokovacieho poriadku 

jednotlivých komisií, ktorý by mal byť schválený na najbližšom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

                   

    

3. Činnosť komisie životného prostredia a športu 

 

Predseda komisie oboznámil členov s predmetom činnosti komisie.  

 

Pri bode b) Spolupracuje pri tvorbe VZN v oblasti životného prostredia, pôdy a lesného 

hospodárstva sa p. Škorvanková informovala, či má obec vypracované predmetné VZN. 

Poznamenala, že ak také nie je, je potrebné ho pripraviť.  P. Turčák sa bude informovať. 

 

Bod g) Vyjadruje sa k zriadeniu alebo k zrušeniu pohrebísk na území obce 

P. Krupka poprosil o vysvetlenie tohto bodu, ako to funguje v praxi. P. Turčák vysvetlil, že 

pokiaľ je na cintoríne dlhé roky hrobové miesto, o ktoré nik neprejavuje záujem 

a pravdepodobne nie sú príbuzní starajúci sa o toto miesto, miesto sa môže zrušiť. 

p. Škorvanková poznamenala, že určite sú nariadenia, ako sa pri zrušení takého miesta 

postupuje. 

P. Turčák zistí od p. Červenej, ako sa to rieši v našej obci. 

  

Bod q )Zisťuje stav životného prostredia v jednotlivých lokalitách obce a dáva návrh na 

odstránenie prípadných zistených nedostatkov 

P. Turčák informoval, že na stránke ochodnica.sk nie sú aktualizované údaje o tom, ako majú 

občania separovať.  

P. Škorvanková podotkla, že dôležité je robiť osvetu. 



P. Krupka navrhol začať s osvetou v základnej škole, v materskej škôlke a treba poprosiť 

o spoluprácu aj jednotlivé zložky obce- spolupracovať najmä so záhradkármi, ktorí v rámci 

ich aktivít často čistia okolie obce. 

P. Turčák vyjadril nespokojnosť s pribúdajúcimi čiernymi skládkami. 

P. Krupka poznamenal, aby pre začiatok boli na takýchto miestach zákazové tabule. Pýtal sa 

na možnosti monitorovania takých miest. Dodal, že obec potrebuje zberný dvor. 

P. Škorvanková navrhla premyslieť do ďalšieho zasadnutia plán akcií napr. Deň Zeme v obci, 

jarné čistenie obce a pod. Podotkla, že je dôležité nadchnúť k účasti aj občanov obce. 

P. Krupka sa vyjadril, že treba kumulovať zdroje, aby sa dali čerpať financie z EÚ.  

 

Oblasť športu 

 

P. Turčák podotkol, že v spolupráci s klubmi a obec. zložkami sa môžu organizovať akcie pre 

občanov, deti a mládež ( MDD, športový deň, turistické vychádzky ) 

P. Škorvanková pripomenula, že nesmieme obchádzať ZŠ a MŠ, s ktorými je pri organizovaní 

takýchto akcií potrebné spolupracovať. 

P. Krupka navrhol uvažovať o založení OZ zameraného na šport. 

 

Komisia životného prostredia a športu schvaľuje predmet činnosti komisie  a odporúča ho 

obecnému zastupiteľstvu priložiť dokument do Rokovacieho poriadku komisií obecného 

zastupiteľstva v Ochodnici. 

 

Za- 3,              proti- 0,             zdržal sa- 0. 

 

4. Diskusia 

 

P. Turčák informoval o prebiehajúcom čipovaní smetných nádob a čo to prinesie v praxi. 

 

 

5. Záver 

 

Predseda komisie poďakoval členom za účasť na zasadnutí a ukončil zasadnutie. Zároveň 

určil termín ďalšieho zasadnutia na deň 13.2.2023. Pozvánku s časom a miestom zasadnutia 

pošle členom prostredníctvom mailu.  

 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Škorvanková                           Overovateľ: Juraj Krupka 

 

 


